
Projektskabelon  
 

Projektnavn: Blomstrende By 2016 

Projektansvarlig: Felix Becker 

Hvilke aktiviteter 

består projektet af? 

 Opgradering af hjemmeside, så man kan adoptere bede og kommunikere 
via mobiltelefon. 

 PR for at få flere til at adoptere bede. 
 Åbningsarrangement for at markere sæsonstart, uddele frø, udlåne 

redskaber mv., samt værksted hvor man hjælpes til at lave hegn til 
beskyttelse af egne bed. 

 Fem efterfølgende åben have-arrangementer med udgangspunkt i Den 
økologiske Byhave på Enghave Plads. Uddeling af frø, råd og tips til pleje, 
udlån af redskaber og forhåbentlig etablering af netværk. 

 Formidlingsaktiviteter med skoler og institutioner i fbm. deres adoption af 
bede. 

 Løbende tilsyn med bede, kommunikation på facebook mv. 

 Afsluttende erfaringsopsamling og planlægning af, hvordan Blomstrende By 
kan fortsætte uden Områdefornyelsen. 

 
Hvem er målgruppe? Vesterbros borgere, skoler og institutioner.  

 
Hvad er formålet 

med projektet? 

Flere borgere, der er med til at engagere sig i og sætte præg på bydelen. 
Øget biodiversitet på Vesterbro. 
Øget variation i bybilledet – fra ensartede bede med bar jord til forskelligartede 
blomsterbede. 
Forankring og udbredelse til andre bydele. 
 

Hvorfor er det et 

vigtigt formål? 

Borger-engagement er grundlaget for nærdemokrati.  

Hvorfor er disse 

aktiviteter egnede til 

at opnå formålet? 

Erfaringerne fra de foregående år med Blomstrende By viser, at der er et stort ønske 
om at være med til at begrønne byen, men at flere deltagere kan ’gå død’ i 
projektet, hvis der ikke er en lidt mere løbende kontakt og ikke et netværk til at 
hjælpe med f.eks. at luge og vande i feriemånederne. Det forsøges imødegået med 
de løbende aktiviteter. 
 

 

Hvilke resultater forventer vi?  
Herunder:  
Hvordan forventer vi, at projektet kan bidrage til bydelens udvikling?  
Hvad forventer vi efterfølgende at kunne 'føde ind med' til forvaltning og Borgerrepræsentation? 

På kort sigt: Adoption af minimum tyve bede. 
Øget Blomstrende By-netværksdannelse i fht. de foregående år. 
Flere bede, der står flottere længere tid. 
 

På langt sigt: At finde frem til den bedst mulige forankring af projektet, så det bliver så det 
fremover bliver så selvkørende som muligt og kan udvides til at omfatte endnu flere 
bede – helst i hele byen. 
 

    



Projektskabelon  
 

Samarbejdspartnere: TMF, Områdefornyelsen, Den økologiske byhave på Enghave Plads 

Tidsplan: April: Opgradering af digital platform  
30. april: Åbningsarrangement 
April – juni: Åbne havedage og tilsyn med bede 
Juni – oktober: Tilsyn med bede og opfølgning 
 

Forventninger til 

Lokaludvalgets 

medlemmer: 

Gerne deltagelse i åbningsarrangementet.  

Budget:  Koordinator (afholder åbne dage, opsyn med bede,  

løbende kontakt, opdatering af facebook:                                                     10.000 kr. 

Redskaber:                                                                                                              5.000 kr. 

Frø:                                                                                                                           5.000 kr.  

Mobilvenlig løsning til den digitale platform:                                                 10.000 kr. 

Hegn-workshop:                                                                                                   10.000 kr. 

PR, stratevent og diverse:                                                                                   10.000 kr.  

I alt:                                                                                                                         50.000 kr.       

 Områdefornyelsen har afsat 25.000 kr. til projektet, hvilket betyder, at der mangler 

yderligere 25.000 kr. 

 

Evalueringsfelt, udfyldes når projektet er færdigt 

Blev aktiviteterne i projektet gennemført?   

Blev målgruppen i projektet nået?   

Fungerede samarbejdet med de øvrige parter?  

Blev tidsplanen overholdt?  

Var der overensstemmelse med forventningerne til sekretariatet?  

Blev budgettet overholdt?  

  

Hvilke resultater har projektet skabt samlet set?  

Bør projektet gentages igen næste år og hvorfor/hvorfor ikke?    

Hvad og hvordan føder vi resultaterne af projektet ind til forvaltning 

og Borgerrepræsentationen? 

   

Andet?  

 


